

To: Boursa Kuwait Company

Date: 29/02/2024

Dear Sirs,

The Commercial Real Estate Co. K.P.S.C الشركة التجارية العقارية ش.ك.م.ع

التاريخ: 2024/02/29

OUT-0604-29/02/2024

السادة / شركة بورصة الكوبت المحترمين،

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: الإفصاح عن تكليف بمهام مدير إدارة الموارد البشرية للمجموعة في الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع)

Subject: Disclosure of the Assignment of the Group **Human Resources Manager in The Commercial Real** Estate Company (K.P.S.C)

In reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of Module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information.

We would like to inform you that Mr. Mohammad H. Ghadanfari who holds the position of "Deputy CEO HR & Legal Affairs Group" has been assigned to carry out the duties of the Group Human Resources Manager in The Commercial Real Estate Company in addition to his current position, effective today, Thursday, 29/02/2024.

Kindly find attached Appendix No. (10) regarding the disclosure of material information.

"الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر

نحيطكم علماً بأنه تم تكليف السيد/محمد حيدر غضنفري والذي يشغل منصب "نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة الموارد البشربة والشؤون القانونية" للقيام بمهام مدير إدارة الموارد البشربة للمجموعة في الشركة التجاربة العقاربة بالإضافة إلى أعماله، وذلك إعتباراً من اليوم الخميس الموافق 2024/02/29.

وعليه يسرنا أن نرفق لكم طيه نموذج الملحق رقم (10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

صالح أحمد العربان الرئيس التنفيذي موعة الموارد البشرية والشؤون القانونية





ـشركــة الـــتجــاريــة الـــعـقــاريــة ش.م.ك.ع.

## **Disclosure of Material Information Form**

Date	29/02/2024
Name of the Listed Company	The Commercial Real Estate Company (K.P.S.C)
Material Information	We would like to inform you that Mr. Mohammad H. Ghadanfari who holds the position of "Deputy CEO HR & Legal Affairs Group" has been assigned to carry out the duties of the Group Human Resources Manager in The Commercial Real Estate Company in addition to his current position, effective today, Thursday, 29/02/2024.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	There is no significant effect on the company's financial position.

